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Referat kretsstyremøte 17.06.2021 kl: 1800 på Speidersenteret 

Deltagere: 

Kretsleder: Julie Andrea Taule Nordli  

Nesteleder: Herleik Overøye Johnsen  

Styremedlem: Martine Akse – ikke tilstede  

Styremedlem: Morten Ormberg   

Styremedlem: Astrid Fykse Jacobsen  

Styremedlem: Baard Brattebø 

Vara: Amalie Ulevik Bjerk  

Vara: Andreas Severin Brattebø  

Roverrepresentant: Ikke tilstede 

UAB representant: Per i dag har ikke UAB fått valgt en ny representant   

Kretssekretær: Kine Nyhammer    

Mål for kretsstyret  

• Helårsmål for 2021 

o Gjennomføre gruppeundersøkelse to ganger i året (vår og høst semesteret) 

Vedtakssaker 

10/21 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent 

11/21 Godkjenning av referat fra sist møte 

Godkjent 

Orienteringssaker 

o Oppdatering fra UAB, RB og ansatt 

• UAB: Har ingen oppdatering eller aktivitet siden sist møte. De er klar for 

peffkurs 2 til høsten. 
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• RB: Rover Bjørgvin har gjennomført sommeravslutning og ombudsvalg der 

det er blitt valgt nytt styret i ombudet og ny roverkontakt; Malin N. 

Hammersland.  

• Ansatt: Lederkonferansen; tre rovere fra Rover Bjørgvin stiller som kursleder 

på praktisk speiderlederkurs under lederkonferansen i oktober.  

o VM/ NM i speiding – resultat 

• Resultatene fra VM og NM er ute på nettsiden, Laksevåg ble sendt videre fra 

Bjørgvin til superfinalen i NM i speiding.  

o Økonomi oppdatering 

• Regnskapet ser godt ut så lang i året med et overskudd på 80 000kr. Kretsstyret 

ønsker mer søkelys på betaling av kontingent på grunn av forsikring som vi er 

avhengig for å kunne avholde arrangement.  

• Sende ut påminnelse via kretspost og til gruppeledere om betaling, forsikring, 

og muligheter for dem som ikke har økonomi til å betale kontingent.  

o Oppdatering gruppe- og lederundersøkelse 

• Kretsstyret hat gått gjennom undersøkelsene på møte. Mange gode innspill og 

kommentarer som styret vil ta med seg videre i sitt arbeid. 

o Oppdatering kontingent sak 

• Kretssekretær Kine presenterte ulike løsninger på rabatt på kretskontingenten 

for familier og ledere. Hun har også vært i kontakt med andre kretser samt 

hypersys for innspill og tips til mulige løsninger. Kretsstyret har kommet fram 

til en løsning, som vil fungere med løsningen i hypersys som vil gi en rabatt til 

lederne i kretsen. Kontingent saken vil bli presentert på ekstraordinært årsmøte 

tirsdag 21. september kl 19:00 via Google Meet.  

Drøftingssaker 

• Bergen ByArkiv 

o Kretsstyret ønsker å gjennomføre befaring for å underøske hva kretsen har 

lagret hos Bergen Byarkiv. Kretssekretær Kine undersøke muligheten til å 

besøke Bergen Byarkiv. Kretsleder Julie og styremedlem Morten er med på 

befaringen.  
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• Speiderkickoff - Høsten 2021 

o Kretsstyret ønsker å ha kickoff med forbundet. Styremedlem Morten, Astrid, 

Baard og kretsleder Julie sjekker lokaler og sender tilbakemelding til 

kretssekretær Kine.  

• Terminplan høsten 2021 (vedlegg 1) 

o Godkjent og sendes til gruppeledere 

• Arrangementer tidlig vår 2022 

o Snøhulekurs: Kretsstyret ønsker å gjennomføre snøhulekurs vinteren 2022. 

Kretssekretær Kine undersøker og finner kursleder og stab.  

 

Annet 

• Møtedatoer høsten 2021 

o 23.08, 21.09 (før årsmøte), 20.10, 25.11, 14.12.  
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